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ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 12 martie 2025, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare a

Consiliului Local al municipiului Petroşani, din data de 12 martie 2025, convocată
prin Dispoziţia nr. 219/07.03.2025

La şedinţă participă dl Primar, Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana
Ghioc, dl Secretar general Adrian Negoe, fiind prezenţi şefii compartimentelor de
specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali în funcție
Ședința se desfășoară online, prin intermediul platformei “ZOOM”.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Pentru început dau cuvântul domnului secretar general Adrian Negoe.
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:

- Bună ziua, vă rog să-mi permiteți să supun aprobării dumneavoastră procesul-verbal
al ședinței ordinare din data de 27 februarie 2025, cu mențiunea că procesul - verbal a fost
completat cu observațiile justificate ale domnului consilier Cațan :
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:

- Pe ordinea de zi se află 4 ( patru) proiecte de hotărâre, supun la vot ordinea de zi a
ședinței:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
1.Proiect de hotărâre pentru aprobarea tipului de suport alimentar constând în masă
caldă, în regim catering, acordat preșcolarilor și elevilor Liceului Tehnologic ”Dimitrie
Leonida” Petroșani în cadrul Programului național ”Masă sănătoasă”.

- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru buget: avizează favorabil
- Comisia pentru servicii publice :
- DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE ILEANA-ADRIANA:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri pe marginea proiectului de hotărâre?

DL. CONSILIER RĂDESCU :
Aș vrea să știu cine se ocupă de livrarea mesei calde la Liceul Dimitrie Leonida, ce firmă ?
DNA TERTECI :
Firma nu este deocamdată pentru anul acesta. Școala, ca în fiecare an, a aplicat pentru
acest program, deci a fost, prin Hotărârea Guvernului nr. 23/2025, aprobată suma și pentru
anul 2025.
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DL. CONSILIER RĂDESCU :
Nu vorbesc despre legalitatea proiectului, este perfect legal, sunt perfect de acord, anul
trecut cine a furnizat?
DNA TERTECI:
Prin procedură de achiziție, conform Legii nr.98/2016 privind achizițiile publice.
DL. CONSILIER RĂDESCU :
Doamnă, cine a furnizat anul trecut?
DNA TERTECI:
Keops
DL. CONSILIER RĂDESCU :
Vă mulțumesc frumos, asta a fost întrebarea.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Dacă mai sunt alte discuții?
Dacă nu mai sunt, propun să trecem la vot:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.52/2025

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de

intervenție, a indicatorilor tehnico- economici și a devizului general, pentru obiectivul de
investiții “REABILITARE STRADA CÂMPULUI, MUNICIPIUL PETROȘANI,
JUD.HUNEDOARA”.

- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru buget: avizează favorabil
- Comisia pentru servicii publice :
- DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
DNA CONSILIER NIȚĂ:
Vreau să întreb cam în cât timp se preconizează că se va realiza și banii de unde sunt?
DL. DIRECTOR PREDA :
Mai este de întocmit proiectul tehnic, urmează procedurile de licitație, termenul de execuție
este de 5 luni și fondurile sunt din bugetul local.
DNA CONSILIER NIȚĂ:
Și la Sașa la fel ?
Și la Câmpului?
DL PREDA:
Da, la fel, strada Câmpului și Livezeni.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? - 0
- Abţineri? - 0

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 53/2025.
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3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de
intervenție, a indicatorilor tehnico- economici și a devizului general, pentru obiectivul de
investiții „REABILITARE STRADA SAȘA DIN MUNICIPIUL PETROȘANI, JUD.
HUNEDOARA”.

- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru buget: avizează favorabil
- Comisia pentru servicii publice :
- DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?

- Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? - 0
- Abţineri? - 0

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 54/2025.

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de
intervenție, a indicatorilor tehnico- economici și a devizului general, pentru obiectivul de
investiții „MODERNIZARE STRADA LIVEZENI DIN MUNICIPIUL PETROȘANI, JUD.
HUNEDOARA”.

- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru buget: avizează favorabil
- Comisia pentru servicii publice :
- DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
- Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? - 0
- Abţineri? - 0

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 55/2025.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Ordinea de zi fiind epuizată, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local, din
data de 12 martie 2025.

Petroşani, 12 martie 2025

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, CONTRASEMNEAZĂ,
BURDUF MARGARETA SECRETAR GENERAL

ADRIAN NEGOE


